

o



**Windsurfing Association  
of Hong Kong (Incorporated with Limited Liability)**

香港滑浪風帆會

ROOM 1001, OLYMPIC HOUSE, 1 STADIUM PATH

SO KON PO, CAUSEWAY BAY, HONG KONG

Tel: 2504 8255 Fax : 2577 7529 E-mail : [wahk@windsurfing.org.hk](mailto:wahk@windsurfing.org.hk)

Date: 10 May 2021

**64th Festival of Sport – Windsurfing Competition**

Dear Members,

The 64th Festival of Sport – Windsurfing Competition (“the Competition”) will be held at **Tai Mei Tuk, Tai Po** on 22 and 23 May 2021. Registration will take place at the **LCSD Tai Mei Tuk Water Sports Centre**. To combat the COVID-19 epidemic, the following arrangement and measure will take place at the venue;

The WAHK will take the following arrangements and measures to reduce the risk of the spread of the COVID-19:

1. All participants should comply with the Prevention and Control of Disease (Prohibition on Group Gathering) Regulation (Cap 599G) on the prohibition of group gatherings of more than the number of people as stipulated by the law;
2. All participants should take note and follow the instructions or regulations posted in the race venue;
3. Race official, helpers and coaches shall undergo and pass polymerase chain reaction-based nucleic acid test for COVID-19 14 days prior the date of the Competition or as alternative, complete a COVID-19 vaccination course with not less than 14 days;
4. All participants should have body temperature screening before entering race venue. Those with symptoms such as fever of respiratory illness will not be allowed to enter the race venue and participate in the Competition;
5. Competitors **MUST** wear face masks when on the shore (except when a short-period before or after afloat, consuming food or drink as well as having a shower);
6. Race official, helpers and coaches **MUST** wear face masks at all time during competition (except when consuming food or drink as well as having a shower);
7. All participants are required to fill-in the “Health Declaration Form” during registration;
8. Hand sanitizer will be provided at the venue.

We will continue to monitor the situation closely and review the arrangements in a timely manner. Thank you for your attention and we apologize for any inconvenience caused.

Yours faithfully,

Racing Sub-committee



## Windsurfing Association of Hong Kong (Incorporated with Limited Liability)

香港滑浪風帆會

ROOM 1001, OLYMPIC HOUSE, 1 STADIUM PATH

SO KON PO, CAUSEWAY BAY, HONG KONG

Tel: 2504 8255 Fax : 2577 7529 E-mail : [wahk@windsurfing.org.hk](mailto:wahk@windsurfing.org.hk)

### 第 64 屆體育節 - 滑浪風帆比賽

各位會員:

第 64 屆體育節 - 滑浪風帆比賽將於 2021 年 5 月 22 及 23 日於大埔大美督舉行。為應對「2019 冠狀病毒病」的傳播，參加者請細閱以下防疫措施及於比賽當天到康樂及文化事務署大美督水上活動中心 (比賽場地)進行登記。

本會將實施以下措施以減低傳播風險:

1. 所有參加人士須依照第 599 章 G 預防及控制疾病(禁止羣組聚集)規例，在任何公眾地方進行羣組聚集，均不得多於法律所規定的人數上限；
2. 所有參加人士需留意和遵從比賽場地的其他相關指引及規例；
3. 所有工作人員及教練必須於比賽日前的 14 天通過 2019 冠狀病毒病的聚合酶連鎖反應核酸檢測或已完成 2019 冠狀病毒病疫苗接種不少於 14 天；
4. 所有參加人士在進入比賽場地前必須量度體溫，如有出現新型冠狀病毒的病徵，包括發燒、乏力、乾咳及呼吸困難等，均不准進入比賽場地及參加比賽；
5. 所有賽手在岸上必須佩戴口罩 (於下水前或上水後的短暫時間、飲食或淋浴時除外)；
6. 所有工作人員及教練在比賽場地及海上都必須佩戴口罩 (於飲食或淋浴時除外)；
7. 所有參加人士在登記時必須填寫健康申報表；
8. 本會會在比賽場地提供酒精搓手液。

有關日後的比賽安排，我們會繼續評估情況，如有任何更改，會盡快公佈。  
如有不便之處，敬請原諒。

此致

賽事委員會

2021 年 5 月 10 日